

Constantinos Simitis

Από: "ISTAME-A.ΑΠΑΠΑΝΔΡΕΟΥ" <info@istame-apapandreou.gr>
Προς: <Csimitis@otenet.gr>
Αποστολή: Δευτέρα, 31 Ιανουαρίου 2005 2:27 μμ
Θέμα: Fw: Canadian Forum - Call for Papers

Sas koinopoioume to e-maio gia enimerosi sas apo to grafeio tou Proedrou.

Me ektimisi

H Grammateia

----- Original Message -----

From: Kathy.Angelopoulou@international.gc.ca
To: huliaras@hol.gr ; ansterg@law.auth.gr ; mspour@cc.uoa.gr ; plamengo@hol.gr ; info@istame-apapandreou.gr
Sent: Monday, January 31, 2005 9:52 AM
Subject: Canadian Forum - Call for Papers

Dear friends,

Below is a call for papers for a forum entitled, "**Forging Social Futures**" The **University of New Brunswick** and the **Canadian Council on Social Development** will host a bilingual forum, June 16-18, for citizens, scholars, and individuals working in government, university, non-profit, and voluntary settings to work toward forging more responsive and equitable policies, programs, and practices in the social policy arena in Canada and abroad. The primary goals of this cross-sector, cross-disciplinary, and cross-national conference are to generate new data and theories, stimulate collaborative synergies, envision novel policy ideas, and maximize knowledge exchange and mobilization. For details visit:

<http://www.ccsd.ca/events/cswp/2005/cfp.pdf>

Be well, Kathy

12TH BIENNIAL CANADIAN SOCIAL WELFARE POLICY CONFERENCE
A University of New Brunswick and Canadian Council on Social Development Joint Initiative

Forging Social Futures: Canadian and International Perspectives

June 16 to 18, 2005
University of New Brunswick, Fredericton, New Brunswick

Call for Proposals

The Forging Social Futures Conference will provide a bilingual forum for citizens, scholars, and individuals working in government, university, non-profit, and voluntary settings to work toward forging more responsive and equitable policies, programs, and practices in the social policy arena in Canada and abroad. The primary goals of this cross-sector, cross-disciplinary, and cross-national conference are to generate new data and theories, stimulate collaborative synergies, envision novel policy ideas, and maximize knowledge exchange and mobilization.

We invite proposals in English or French that address theoretical and practical issues pertaining to social policies at the local, regional, provincial, national, and international levels. Topics may range in scope and scale around the forging social futures theme, such as social justice, inequality, inclusion/exclusion, governance, policy, partnerships, activism, citizenship, housing, education, welfare, and all aspects of the social determinants of health. Proposals for papers, workshops, roundtables, and poster sessions are encouraged from all sectors (universities, government, voluntary/non-profit), and from a diversity of practical, theoretical, and methodological approaches.

Proposals should be prepared as follows:

1. a subject line that reads: Forging Social Futures
2. presentation title
3. three key words
4. an abstract of 150 words or less that explains the central points to be addressed, and how the presentation will fit with the conference objectives
5. address, telephone, fax and e-mail of the principal presenter
6. name and, where applicable, affiliation, of each presenter or collaborator
7. a 50-word or less biography of each presenter and collaborator (for posting on the future web site)
8. identify preference for a paper, workshop, roundtable, or poster presentation
9. preferably prepared as an E-mail attachment in Microsoft Word and sent to: cswpconf@unb.ca, no later than **Monday, February 7, 2005**.

Any questions should be directed by email to cswpconf@unb.ca or by phone to Jan Brooks at 506-447-3150.

Please note that we expect to provide limited funding to support conference travel and participation for selected non-profit and voluntary groups and graduate students.

12^e CONGRÈS BIENNAL SUR LES POLITIQUES SOCIALES CANADIENNES
Une activité de l'Université du Nouveau-Brunswick et du Conseil canadien du développement social

BÂTIR UN AVENIR ÉQUITABLE : **Perspectives canadiennes et internationales**

Du 16 au 18 juin 2005
Université du Nouveau-Brunswick, Fredericton (Nouveau-Brunswick)

Appel de propositions

La Conférence Bâtir un avenir équitable constituera un forum bilingue où les citoyens, les universitaires et les particuliers qui travaillent dans les milieux gouvernementaux, universitaires, bénévoles et à but non lucratif pourront collaborer à l'élaboration de politiques, de programmes et de pratiques plus équitables et plus sensibles dans le domaine de la politique sociale au Canada et ailleurs. Les principaux objectifs de cette conférence intersectorielle, interdisciplinaire et internationale sont de générer de nouvelles données et théories, de stimuler des synergies collectives, d'envisager des idées stratégiques novatrices et de maximiser l'échange des connaissances et la mobilisation des ressources.

Nous sollicitons des propositions en anglais ou en français qui portent sur des questions pratiques et théoriques concernant les politiques sociales aux échelons local, régional, provincial, national et international. Les sujets peuvent varier quant à leur portée et à leur dimension. Ils gravitent autour du thème de l'équité sociale comme la justice sociale, l'inégalité, l'inclusion ou l'exclusion, la gouvernance, les politiques, les partenariats, l'activisme, la citoyenneté, le logement, l'éducation, le bien-être et tous les aspects des déterminants sociaux de la santé. On sollicite des textes, des ateliers, des tables rondes, et des présentations par affiches de tous les secteurs (universités, gouvernement, bénévolat et à but non lucratif), et selon diverses approches méthodologiques, théoriques et pratiques.

Les propositions devraient être préparées comme suit :

- ? ligne objet : Avenir équitable
- ? titre de la présentation
- ? trois mots clés
- ? résumé de 150 mots ou moins qui indique les principaux points qui seront abordés et qui explique comment la présentation s'inscrira dans les objectifs de la conférence
- ? adresse, téléphone, télécopieur et courriel du principal présentateur
- ? nom et lorsque cela s'applique, affiliation de chaque présentateur ou collaborateur
- ? une biographie de 50 mots ou moins de chaque présentateur et collaborateur (pour affichage sur le site Web)
- ? préférence, c'est-à-dire texte de communication, atelier, table ronde ou présentation par affiches (information sur ces distinctions disponible sur le site Web)
- ? préférablement comme un fichier joint à un courriel en Microsoft Word et envoyé à cswpconf@unb.ca, au plus tard **le 7 février 2005**.

À noter que nous prévoyons fournir une aide financière limitée pour payer une partie des frais de déplacement et des frais de participation des groupes bénévoles et à but non lucratif et des étudiants universitaires au deuxième et troisième cycles choisis.